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Ärende: Styrelsemöte 

Datum: 2023-12-18 

Plats: Jernvallen, Möteslokal övervåning. 

Tid: 18:00 

Närvarande: Christer Fagerlund, Tobias Östlund, Rickard Lindahl, Emil Häll, Charlotta 

Blixt, Hannu Virkkunen, Anton Tängnander, Karina Persson, Stefan Flodberg 

(under punkterna 1–4) 

 

Styrelsemöte Sandvikens Atletklubb 

1.  

  

MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande öppnade mötet. 

2.  GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN 

Styrelsen godkände dagordningen. 

3.  GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

4.  UPPDATERING FRÅN VALBEREDNINGEN 

Personer som tackat ja till att gå med i styrelsen 2024: 

Ordförande 1 år: Christer Fagerlund 

Ledamöter på 2 år: Sara Lagerholm, Andreas Lindholm 

Ledamöter som har 1 år kvar: Hannu Virkunnen, Charlotta Blixt, Anton Tängnander 

Suppleant 1 år: Sandra Andriainen 

En ledamot på 2 år och två suppleanter på 1 år kvarstår. 

5.  ANDT 

Eftertanke gällande Alkohol, Narkotika, Doping och Tobak och diskussion om händelser 

samt beslut om åtgärder. 

6.  GENOMGÅNG AV BESLUTS OCH ÅTGÄRDSLISTA 

Genomgång av samtliga ouppklarade punkter. Styrelsen försöker beta av så många punkter 

som möjligt innan nästa styrelse tillträder. 
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7.  RAPPORTER 

• Lyftarmöte 9/12 

Totalt deltog 19 på mötet. Mötesdeltagarna blev informerande om SAK:s ANDT-

policy, rättigheter och skyldigheter vid innehav av tävlingslicens, klubbens 

ekonomi och gymmet framtidsplaner. Vilka serier som anmäls 2024 beslutades 

gemensamt och andra frågor diskuterades. Protokoll finns på tavlan. 

Följande punkter skulle föras vidare till detta styrelsemöte: 

o OL-stänger Dam och teknik 

Tyngdlyftarna vill ha fler Dam- och teknikstänger. 

o Layout på gymmet 

Medlem föreslog att göra om gymmets layout för att centralisera ”SL-

avdelningen” och göra den mer attraktiv. 

o Aktiviteter för att få tillbaka ”gamla lyftare” 

Träningspass och liknande för att flera ska komma tillbaka till SAK. 

• Julbord 9/12 

Trevlig tillställning med lite färre deltagare än föregående år. Maten och 

gemenskapen uppskattades av deltagarna. 

8.  KASSARAPPORT 

Resultatet per 2023-12-18 är fortfarande på en bra nivå. 

Antal Gymkort: 115 stycken (111 medlemmar). 

9.  GENOMFÖRDA TÄVLINGAR 

• Jultävling – Utfallsryck och vändningar 9/12 

Tolv personer deltog. 

• Junior-SM i tyngdlyftning – Jönköping 16/12–17/12 

Deltagare: Cassandra, Gabriella och Milo. 

Matchare: Andreas Lindholm och Alice Sjödin. 

Rapport? 
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10.  KOMMANDE TÄVLINGAR 

• Styrkelyft 2024 

SAK och Fyshuset har bytt datum på tävlingar. Det innebär att SAK kommer 

arrangera serie 3 och parabänkpress den 7:e september. 

• Bänkpress-DM – Bollnäs SK 20/1 

SAK inväntar inbjudan. 

• Malmö Open Parabänkpress – Malmö 10/2 

Emad är anmäld och boende är betald. 

11.  DISKUSSION OM SGA-LOKALEN 

Samtliga närvarande på mötet har presenterat egna förslag på hur en expansion av gymmet 

skulle kunna se ut. Ingenting fastställdes under mötet. 

12.  BYGGNATION AV ETT SJÄTTE FLAK 

• Hannu tog in en offert på nya flakdelar och styrelsen jämförde kostnaden mot 

ekonomin och dess trend. Styrelsen anser att vi har ekonomi för ett extra flak. 

• Styrelsen anser att eventuellt bygge går i linje med styrelsens långsiktig plan vid 

eventuell utökning av träningsytan. 

• Tyvärr finns ingen plan för vart vi ska ställa maskinerna tillfälligt medan flaket 

nyttjas. 

Detta innebär att SAK inte kan köpa in ett extra flak för tillfället. 
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13.  ÅRSMÖTE 2024 

Datum och tid: 2024-01-28, klockan 14:00. 

Detta behöver göras innan årsmöte: 

• Välja ut och boka lokal: 

Göransson Arena (Anna) är bokad. 

• Motioner från medlemmar (senast fyra veckor innan) 

Information finns på Facebook. Lapp sätts upp på tavlan. 

• Kallelse och föredragningslista (senast tre veckor före) 

Styrelsen lägger upp kallelsen i god tid innan sista tillåtna dagen. 

• Valberedningens förslag (senast tre veckor innan) 

Valberedningens samtliga förslag sätts upp på tavlan. 

• Revisionsberättelse (senast 14 dagar innan) 

Kassör och revisor fixar detta i god tid. 

• Verksamhetsberättelse OL, SL och gym (senast en vecka innan) 

OL: Hannu, SL: Anton & Charlotta, Gym: Tobbe. 

• Årsredovisning/årsbokslut (senast en vecka innan) 

• Verksamhetsplan (senast en vecka innan) 

OL: Hannu och Andreas L, SL: Anton och Charlotta, Gym och övrigt: Styrelsen. 

14.  PROFILKLÄDER 

Vi har gått över till en ny leverantör (Klövenäs). 

15.  TRÄNINGAR INOM OL/SL/PARA 

• Träning med Elprogrammet, Bessemerskolan 

Framskjutet till sport- eller påsklovet. 

• Öppet hus och PB-dag 30/12 

Tobbe, Rille och Anton föreslår en PB-dag/öppet hus i slutet av året. Datumet 

fastställdes på mötet. Inbjudan kommer inom kort. 

16.  AVTAL MED ANDRA VERKSAMHETER 

Micke har sammanställt alla aktuella avtal hos SAK. 

17.  SPONSRING 

Förslag gällande sponsring samt avtal kan lyftas, redovisas eller diskuteras här. 

• Andreas Lindholm pratar med MMsports om eventuell sponsring. 

• Förslag om sponsring av kiropraktor/sjukgymnast. 

Styrelsen ser inte att detta är ekonomiskt möjligt. 

18.  GDPR 

SAK lagrar personuppgifter enligt GDPR. 
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19.  INKOMNA FÖRSLAG FRÅN MEDLEMMAR/TRÄNANDE 

• Damstänger OL 

SAK har tagit in offert på två damstänger och beslutade att köpa in dem. 

• Klubbhoodies 

Röda hoodies med SAK-tryck på ryggen efterfrågas. Hannu tar fram priser och 

beställning kan göras mot full betalning. 

• Smithmaskinen 

”Det är många som saknar smithmaskinen”. Förslaget behöver utvecklas och 

undertecknas med förslagsförfattaren. 

20.  ÖVRIGA PUNKTER 

• Modul för dips 

Skriftligt förslag saknas. 

• Overaller 

Overaller finns nu i förrådet. 

• T-shirt vid tävling 

Förtydligande att alla med licens får EN gratis t-shirt. 

21.  NÄSTA STYRELSEMÖTE (ÅRSMÖTE) 

Plats: Möteslokal på övervåningen, Jernvallen.  

Datum och tid: 28 januari 14:00. 

22.  MÖTETS AVSLUTNING 

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Sluttid: 21:03. 

 

 

 

 

 

    
 

 

 

 

 

 

 

Tobias Östlund, sekreterare Christer Fagerlund, ordförande 

 


